

# SPRING/SUMMER SAVINGS ÉCONOMIES PRINTEMPS/ÉTÉ



## Halifax Self Park



668 Barnes Dr, Enfield, NS (902) 873-4574

SAVE  
ÉCONOMISEZ  
**\$13.04**

**WEEKLY  
SEMAINE**

**\$73<sup>92</sup>**

\$14.78/day

SAVE UP TO  
ÉCONOMISEZ  
JUSQU'À  
**\$52.18**

**LONG TERM  
LONGUE DURÉE**

**\$295<sup>66</sup>**

up to 28 days  
jusqu'à 28 jours

Enter code at check-out  
to receive rates

Entrez le code à la sortie  
pour bénéficier du rabais

**1130344**

Compliments of : Maritime Travel (Atlantic Provinces) & HQ

Referral ID : 14715



**PARKING CONDITIONS:** Charge begins at time of check in and is based on a minimum 24-hour period. One week equals 7 consecutive 24-hour periods. Limit one coupon per parking transaction. Not valid with any other discount or promotion. Parking rates subject to surcharges. All rates and surcharges are subject to applicable taxes. Not valid with any other discount or promotion. Taxes and surcharges are non-discountable. Savings reflect the price being paid versus the rack rate for the period. Rates subject to change without notice. App reservations and Park'N Fly Rewards not available for Halifax. Expires: November 30, 2024. Park'N Fly is a registered trademark of 1884901 Alberta Ltd. Aeroplan® and the Aeroplan logo are registered trademarks of Aeroplan Inc.

**CONDITIONS DE STATIONNEMENT:** Les frais débutent à l'arrivée et sont basés sur une période minimale de 24 heures. Une semaine équivaut à 7 périodes consécutives de 24 heures. Limite d'un coupon par transaction de stationnement. Non valide avec tout autre rabais ou promotion. Tarifs de stationnement sujets à des suppléments. Tous les tarifs et suppléments sont sujets aux taxes applicables. Non valide avec tout autres rabais ou promotion. Aucun rabais applicable sur les taxes et les suppléments. Les tarifs sont sujets à changement sans préavis. Les économies reflètent le prix payé par rapport au tarif régulier affiché pour la période. Les réservations sur l'application et Park'N Fly Rewards sont pas disponibles à Halifax. Les tarifs expirent le 30 novembre 2024. Park'N Fly est une marque déposée de 1884901 Alberta Ltd. Aeroplan® et le logo Aeroplan sont des marques de commerce déposées d'Aeroplan Inc.